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Skolebestyrelsesmøde Hvidebækskolen 

 

 

Mødedato: 18. juni 2025 

Klokken 17.00 – 19.00 

MEDLEMMER: Christian Bechsgaard, Ditte Andersen, Dean L.V. Larsen, Louise M. Jensen,  

MEDARB.REP.: Ann Endrup, Michael Hørlyk  

SKOLELEDELSEN: Jimmy Sørensen, Line Mie Hjorth Christensen 

ELEVREPRÆSENTANTER: Lærke 8.a 

FRAVÆRENDE: Mia L. A. Jensen, Mille Thygesen 

 17.00-17.30 Elevråd - Orientering og debat om elevrådets punkter: 

● Punkter fra elevrådet 

Elevrådet har været i gang med en proces, hvor der har været drøftet næste skoleårs 

indsatser og fokusområder. Emnerne er blandt andet kultur, trivsel og vikartimer. 

Fælleselevrådet har afsluttet året med hygge og pizza, mens der er blevet talt om nye 

kommunale tiltag, såsom STIL (a la headspace tilbud) og ungefest (som en del af 

fælles om ungelivet). Ungefesten skal afholdes i Hvidebækhallen d.3.okt.2025. 

Til næste skoleår vil elevrådet også deltage på skolebestyrelsesmøderne. 

Skoleboden fortsætter til næste skoleår og vil igen forestås af 8.klasse. 

17.30–17.30 Beslutningspunkter 

 

17.30-18.00 Orienteringspunkter 

● Nyt fra formand, Ledelse, Storteam og øvrige medlemmer 

 

Formanden:  

Der afholdes dimission i næste uge. Formanden holder tale. 

 

Ledelsen:  

Skolen er i gang med det afsluttende ift. skoleårets planlægning. Ledelsen orienterer 

om fagfordelingens forløb og processen for lærernes klassetilknytning. 

 

Der er i juni kommet to opsigelser og der er indtil nu blevet ansat to nye lærere, som 

starter op d.1.aug.2025. En enkelt stilling vil som start blive dækket af en fastansat 

vikar, som har været en del af skolen i flere år, mens rette kandidat ansøges, så 

kompetencebehovet kan blive dækket.  
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Der søges derudover aktuelt to pædagoger til Inklusionscenteret grundet det stigende 

elevtal. 

 

Der lægges skemaer i løbet af de kommende uger. Hvis der sendes skemaer med hjem 

inden sommerferien, vil skemaerne være med forbehold. 

 

Storteam (medarbejdere): 

Skolens skoleplan er blevet gennemgået på det sidste storteammøde.  

 

● Lokalforening af Skole og Forældre 

Christian og Mia var afsted til den stiftende generalforsamling og er begge blevet valgt 

ind i bestyrelsen. Noget af det første lokalforeningen skal drøfte er ”hvad skal 

skolebestyrelserne drøfte med politikkerne”. 

Hvidebækskolens skolebestyrelse peger på bæredygtige skoler og læringsmiljøer som 

vigtige emner, der kan drøftes med politikkerne. 

Ligeledes kunne den fælles forpligtelse ift. fødeskoler og overbygningsskoler løftes i 

lokalforeningen. 

Lokalforeningen mødes første gang på tirsdag d.24.juni 2025, hvor foreningen skal 

udarbejde deres forretningsordning.  

● Børnesyn – Temadag 

Ledelsen, samt to medarbejdere har været afsted til temadagen omkring ”det 

ressourcefokuseret børnesyn”. Der blev taget input med hjem fra dagen, som vil blive 

bredt ud i løbet af kommende skoleår. 

● Budgetopfølgning 

Skolen har et samlet overskud på driftsbudgettet på 1,3 mio. Der ligger aktuelt et 

større overskud på inklusionscenteret og et mindre underskud på sfo´delen. 

Ledelsen orienterede kort om skolens driftsdisponeringer. 

18.00-19.00 Debatpunkter 

● Elevfravær 

Det samlede elevfravær er aktuelt på 9 % - sidste år på sammen tid var fraværet på 

12 %. Så et fald på 3 % point 😉  

Næste skoleår ønsker bestyrelsen at have fokus på fravær og trivsel – og fokus på 

hvordan bestyrelsen kan understøtte de indsatser der måtte blive sat i gang. 

Bestyrelsen ønsker fortsat at få lov til at kigge på data i det næste skoleår, så de kan 

følge op på udviklingen. 
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● Emner til årsberetning 

Skolen har arbejdet sig ud af tilsyn 

Byuge og skolefest 

Forældreansvar 

Elevrådets bidrag og indflydelse  

Trafiksikkerhed, skolepatrulje og nye fodgængerfelter  

Renovering af skolen ifb med ombygning 

Skolebestyrelsens stemme 

 

Formanden laver et udkast til beretning, som sendes til bestyrelsen på aula. 

 

● Næste års møder 

Der vil blive lavet et møderul ml tirsdag, onsdag, torsdag kl.17.00-19.00 

Første møde lægges ultimo august, så det passer med høring af budget. Ud over 

høring vil bestyrelsen drøfte årshjul og skoleårets emner. 

 

Alle ordinære møder er fra kl.17.00-19.00 

  


